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Zápis z jednání Finančního výboru 

Číslo: 2/2024 
Hodina: 18:00 – 19:30 
Datum: 8.4.2024 
Místo: Restaurace u Varhanáře 
Přítomni za FV: Martin Suchánek, MBA; JUDr. Lubomír Talanda; Petr Materna; Richard Nocar; Ing. Zdeněk 

Jirásek; Ing. Milan Nedvěd; Ing. Tomáš Pilc 
za MÚ: Ing. Lenka Dařílková  
Hosté: Pavlína Šimůnková (starostka T. J. Sokol Kutná Hora); Ing. Pavel Ovčačík; Kateřina Špalková 
Omluveni: Ing. Helena Francová; RNDr. Ivo Šanc; 
 
 
Program: 

1. Zahájení,  
2. připomínky hostů, 
3.  materiály, které budou projednávány v ZM dne 16.4.2024, 
4.  ostatní. 
 
 

Add1 

 
Předseda FV přivítal členy výboru a hosty přítomné pro úvodní část jednání. Omluvil chybějící členy 
a prohlásil jednání za usnášeníschopné.  
 
 

Add2 

 
Předseda FV vyzval pí. Šimůnkovou k vyjádření názoru k problematice nového znění metodiky pro 
výpočet dotačních příspěvků sportovním oddílům.  Jedním z bodů jednání na ZM bude metodika pro 
výpočet výše příspěvků pro sportovní oddíly (registrovaná mládež), která je součástí "Koncepce 
podpory sportu v Kutné Hoře" a "Dotačního programu podpora sportu ve městě Kutná Hora. " Paní 
Šimůnková vnímá rozpor v podmínkách poskytování dotací, zejména vidí velký nepoměr příspěvků 
mezi soutěžními a nesoutěžními dětmi. Dále namítá, že nová metodika výpočtu zvýhodňuje kolektivní 
sporty a velké kluby. Navrhuje do rozvrhového koeficientu počet tréninkových jednotek a počet dětí. 
Starostka Sokola upozornila na chyby ve výpočtech a nerespektování usnesení ZM. Předseda FV 
vysvětlil, že FV není výkonným orgánem města a metodika rozdělování dotací je součástí politického 
nikoliv ekonomického rozhodování v kompetenci ZM. Předseda FV doporučil pí. Šimůnkové aktivní 
činnost ve sportovní komisi. K. Špalková se omluvila za chyby a doplnila, že Odbor projektového 
řízení a sportu se pravidelně schází s představiteli jednotlivých sportovních klubů. Podkladem pro 
novou metodiku výpočtu příspěvků byla současná metodika od Národní sportovní agentury (NSA). 
Z. Jirásek a T. Pilc souhlasí s navrženou metodikou od NSA. Předseda FV navrhl pí. Šimůnkové zkusit 
využít i jiné možnosti k úhradě provozních výdajů (např. sponzorské dary).  
 
 

Add3 

 
 
FV byly předloženy dokumenty v elektronické podobě. Kontrola proběhla standardně  
v rámci stálých kontrolních skupin výboru. 
 
Členové FV se vyjádřili k následujícím materiálům uloženým v SW Konsiliář:  
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• 4/9 Nabídka na odkup pozemků v k. ú. KH (RKT – Rovnací a kotevní technika, s. p. 
v likvidaci): Z. Jirásek uvedl, že jde o dlouholetý soudní spor. Bylo by výhodou tyto pozemky 
městem zakoupit za příznivou cenu a tímto způsobem zajistit nerušené užívání těchto 
pozemků společností KH TEBIS. V materiálu v bodě II je neschvaluje odkup pozemků. 
Pozemky jsou níže na fotografii vyznačeny červeně. Odpověď od Ing. Heřmanové: „Součástí 
pozemků p. č. 2559/5 a 2559/10 jsou stavby technické vybavenosti bez čp/če. Tyto dva 
pozemky jsou ale obklopeny pozemky ve spoluvlastnictví společností: KH build s.r.o., 
Křižíkova 159/56, Karlín, 18600 Praha 8 (podíl 1/2) a Saveway LLC, reg. č. 4537356, 3422 
Old Capitol Trail, PMB 1362, Wilmington, DE 19808-6192, New Castle, Spojené státy americké 
(podíl 1/2). 

 

 
• 4/10 Prodej budovy bývalé Organy: Z. Jirásek doporučuje prodej.  
• 6/1 VPS – Nadační fond Eduzměna - Týmy duševního zdraví: L. Talanda se 

pozastavoval nad myšlenkou vyhodnocení efektivity vynaložených peněžních prostředků 
a předseda připomenul jeho shodný dotaz z minulého jednání FV. Reakce D. Ostřanské: „Ze 
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strany města, potažmo OCRŠK, vnímáme přínos fungování NF Eduzměna v Kutné Hoře a ORP 
Kutná Hora zcela pozitivně. Město Kutná Hora je čistým příjemcem benefitů podpory jejíž 
původcem je soukromý sektor (dosavadní využívání služby TDZ, minigranty pro Kutnohorsko 
https://eduzmenaregion.cz/fond-kutnohorsko/, vzdělávání ředitelů a pedagogů, projektová 
kancelář. Nad efektivitou vynaložení finančních prostředků NF Eduzměna dohlíží správní rada 
složená ze zástupců donorů a dále 2 evaluační týmy.“  

• 4/17 Demolice Cihelna: R. Nocar se rozmýšlí nad přiloženou zprávou o demolici, zdali je 
stále aktuální.   

 
 
 

Add4 

 
 
Členové FV se vyjádřili k anonymizovaným materiálům v SW Konsiliář. Finanční výbor se připojuje 
k žádosti kontrolního výboru o zpřístupnění plného znění dokumentů k efektivní kontrole hospodaření 
s majetkem a finančními prostředky obce podle zákona č. 128/2000 Sb. o obcích.  
           Členové FV hlasovali následovně: Pro: 6, Proti: 1 (Ing. Milan Nedvěd), Zdrželo se: 0. 
 
 
 
Příští řádné jednání FV se uskuteční dne 13.5.2024 od 18:00 hod. U Varhanáře. 
 
 
 
 
 
 
 
Zprávu napsala: Lenka Dařílková 
Ověřili a doplnili: Martin Suchánek  
 


